
Za še boljši odnos do občanov
Dek> upravnih organov občine je med občani pogosto

predmet razgovorov in nemalokrat so besede kritične.
Vendar se stvari počasi izboljšujejo, saj se je število

nerešenih spisov na naši občini minulo leto precej zmanj-
šalo in akcija, da bi zaostanke odpravili se nadaljuje.
Prav tako se je odnos delavcev občinske uprave do
občanov izboljšal, na občini smo zmanjšali število zapo-
slenih ter odpravili vsa honorarna in pogodbena dela,
poleg tega je organizacija upravnih organov zdaj spreme-
njena, boljša pa je tudi informiranost delavcev, kar po
mnenju izvršnega sveta pozitivno vpliva na delo zaposle-
nih z občani.

Še posebej je poudaril odpnost občine ne samo do
občanov, ampak tudi v odnosu do občin, ki mejijo na
naše občinske meje. Tako sodelovanje z vrhniško in
grosupeljsko občino že poteka, v pripravi pa so tudi
dogovori o sodelovanju z ostalimi občinami.

Razprava pa je potekala na sejah posameznih zborov.
Delegat krajevne skupnosti Milan Česnik je tako pouda-
ril, da smo do zdaj na področju planiranja še premalo
naredili, predvsem pa je menil, da je v poročilu o delu IS
in upravnih organov vse premalo poudarjeno, kaj je bilo
konkretno narejenega, preveč besed pa je namenjenih o
nalogah in zadolžitvah naše družbenopolitične skupnosti.

Delegati so menili, da pri obravnavi gospodarskih re-
zultatov ni dovolj, če zvedo le to, kaj se je zgodilo v naši
občini. Slika bi bila precej drugačna, če bi bili ob viških
podatkih navedeni *udi podatki o gospodarjenju drugih
Ijubljanskih občin in mesta kot celote. Šele v tem prime-
ru bi res lahko natančno videli, kje v občini stojimo.

Ne nazadnje je izvršni svet premalo povezan z delegat-
sko bazo. Pri tem so delegati omenili zakon o varstvu
kmetijskih zemljišč. Ne zdi se jim prav, da je priprava
tega zakona - pa tudi drugih - potekala pravzaprav brez
njihovega sodelovanja. Ce bi imeli možnost, bi svoje
pripombe sporočili izvršnemu svetu in le-la naprej repu-
bliki.

Brez posebnih pripomb in soglasno so
delegati sprejeli tudi poročilo o delovanju
vzgojno varstvene organizacije in varstvu
otrok v naši občini. Edina pripomba, ki so jo
delegati imeli je na podatek, da je naša
občina po številu zajetih otrok, oziroma od-
stotku v organizirano otroško varstvo, na
zadnjem mestu med Ijubljanskimi.


